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Zapytanie radnej 1/04/2021 

Złożone na sesji w dniu 27 kwietnia 2021r. 

Szanowny Panie wójcie, 

Zwracam si ę  do Pana z zapytaniem o remonty dróg na terenie so łectwa Kluczkowo. Wielokrotnie 

zgłasza łam Panu konieczność  remontu dróg dojazdowych do domostw i gospodarstw rolnych. W ś ród 

najbardziej uszkodzonych dróg, wymagaj ących pilnej interwencji s ą  drogi zlokalizowane na dzia łkach: 

93, 87 i część  dzia łki 6. 

Dzia łka drogowa nr 93 nie nadaje si ę  praktycznie do u żytkowania, dziury uniemo ż liwiają  
swobodne poruszanie si ę  po tej drodze. Ostatnio po raz kolejny zg łosi ł  się  do mnie w ła ściciel jednej z 

firm transportowych zlokalizowanych przy tej drodze z pismem dotycz ącym remontu dróg. Panie 

wójcie, tylko z tytu ł u posiadania ś rodków transportowych przedsi ębiorcy z Kluczkowa (a tych 

świadczących us ługi transportowe jest 4) zasilaj ą  corocznie bud żet gminy kwot ą  przewyższająca 50 tys. 

zł . Na podstawie § 20 ust. 11 Ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych „Do zarz ądcy drogi 

nale ży w szczególno ści: wykonywanie robót interwencyjnych, robót utrzymaniowych I 

zabezpieczaj ących". 

Pragn ę  przypomnie ć , że jeszcze w listopadzie na posiedzenie komisji rolnictwa zapewnia ł  Pan, 

że w kolejnym tygodniu zostaną  wyrównane drogi w Kluczkowie. Niestety w grudniu otrzymali śmy 

informacje o planowanych remontach dróg, w której nie znalaz ła się  żadna ze zgłaszanych przeze mnie 

dzia łek. Do dnia dzisiejszego nie przeprowadzono żadnych prac naprawczych na zg łaszanych drogach. 

Zaniechania w tym zakresie pogarszaj ą  stan dróg doprowadzaj ąc je do stanu wręcz katastrofalnego, co 

będzie skutkowa ło konieczno ści ą  poniesienia wi ększych wydatków ni ż  pierwotnie mia łoby to miejsce. 

W marcu tego roku dowiedzieli śmy się  natomiast, że planuje Pan remont drogi dojazdowej do 

dzia łek budowlanych, na których dopiero powstaj ą  domy. Drogi zg łaszane przeze mnie od wielu lat 

mają  pozosta ć  nadal nieprzejezdne. 

Panie wójcie, naszym zadaniem jest wspieranie mieszka ńców. Musimy zapewni ć  im 

bezpieczny dojazd do swoich posesji, a przedsi ębiorcy, którzy zasilaj ą  nasz bud żet ogromnymi 

podatkami - musza mieć  zapewnioną  mo ż liwość  prowadzenia dzia łalno ści na terenie gminy. Czy 

opłacalne będzie dla Gminy Świdwin przeniesienie tych że dzia łalności do innej gminy zapewniaj ącej 

wła ściwy stan infrastruktury drogowej? 

Mając na uwadze powy ższe, proszę  o informacj ę  kiedy i w jaki sposób 

wyremontowane zostan ą  drogi gminne na terenie so łectwa Kluczkowo? 
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